
1 
 

 
R O M Â N I A  

J U DEŢ UL  SI BI U  
MUNICIPIUL MEDIAŞ  

Judeţul Sibiu, 551017, Mediaş, Piaţa Corneliu Coposu nr. 3, Tel: +40 269 803 803, Fax: +40 269 841198 
www.primariamedias.ro; e-mail: primaria@primariamedias.ro 

 
 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 29 noiembrie 2023 

În ședința ordinară a Consiliului Local Mediaş 
Şedinţa începe la ora 16:00 

 
Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe 

Bună ziua! 
Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliului Local Mediaș, de astăzi, 29 noiembrie 2023. 
Se va intona Imnul Național al României. 
O rog pe doamna Secretar General să facă precizările organizatorice. 

Doamna Secretar General Muntean Sanda Ligia 
Bună ziua și bine ați venit la ședința ordinară a Consiliului Local, de astăzi, 29 noiembrie 2023.  
Pentru început, fac precizarea că în conformitate cu prevederile art. 137 alin. (1) din OUG nr. 57/2019, 

domnul consilier Toderici Marius participă la ședință prin utilizarea mijloacelor electronice, fiind considerat 
prezent. 

Constat că ședinţa de astăzi este statutară, fiind prezenți un număr de 19 consilieri locali, din totalul de 21 în 
funcție. 

Lipsesc: domnul consilier Boca Teofil și doamna consilier Suciu Anca Maria. 
Convocarea ședinței de astăzi s-a făcut prin Dispoziția Primarul Municipiului Mediaş nr. 1.080/23.11.2023 

şi prin afişare pe site-ul primăriei.  
Faţă de dispoziția inițială, s-a completat proiectul ordinii de zi prin Dispoziția nr. 1.091/28.11.2023 cu 6 

proiecte de hotărâri. 
Şedinţele comisiilor de specialitate au avut loc astăzi, fiind avizate proiectele de hotărâre supuse spre 

analiză şi aprobare, aflate pe ordinea de zi. 
Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019 supun la vot Procesul-verbal al ședințelor ordinare din data 

de 26 octombrie 2023 și extraordinare din data de 31 octombrie 2023. 
Dacă aveți observaţii cu privire la întocmirea Procesului verbal al ședinței ordinare din data de 26 

octombrie? 
Constat că nu sunt. Supun la vot procesul-verbal. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Procesul-verbal a fost aprobat în unanimitate. 
Dacă aveți observaţii cu privire la întocmirea Procesului verbal al ședinței extraordinare din data de 31 

octombrie? 
Constat că nu. Supun la vot procesul-verbal. 
Cine este pentru?  
Procesul-verbal a fost aprobat în unanimitate. 
Fac precizarea că la ședință participă și domnul Boca Teofil, tot prin utilizarea mijloacelor electronice, 

așadar sunt prezenți un număr de 20 consilieri locali, din totalul de 21. 
Şedinţa de astăzi este condusă de către domnul consilier Cotei Mihai Gheorghe, căruia îi dau cuvântul.  
Vă mulțumesc! 

Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe 
Mulțumesc doamna Secretar General! 
Pe proiectul ordinii de zi sunt 34 proiecte de hotărâre. 
Supun la vot ordinea de zi  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
Înainte de a intra în dezbateri, dacă sunt colegi care doresc să se înscrie pentru a lua cuvântul la punctul 

„Diverse”. Precizez că timpul alocat fiecărui vorbitor privind dezbaterile asupra unui proiect de hotărâre sau a unei 
probleme înscrise pe ordinea de zi este de trei minute. De asemenea, la dezbaterile unui proiect de hotărâre sau a 
unei probleme înscrise pe ordinea de zi un consilier poate lua cuvântul doar o dată și se va referi strict la problema 
care formează obiectul dezbaterii. Se înscrie cineva? Nu. Dacă dintre cei prezenți în sală, doresc să ia cuvântul la 
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punctul „Diverse” și în acest caz timpul alocat fiecărui vorbitor este de trei minute, cu dreptul la o singură 
intervenție. Se înscrie cineva? Domnul Novak, doamna Dărăban Victoria, domnul Dordea Dorin, doamna Maier 
Adriana, doamna Boca Maria. Altcineva? Nu. 

Până la data ședinței nu s-au înregistrat întrebări sau interpelări de la cetățeni.  
Vom trece la dezbaterea proiectelor de hotărâre.  
 
1. Proiect de hotărâre privind înlocuirea anexei la HCL nr. 79/2023 privind aprobarea contractării 

unei finanțări rambursabile interne în valoare de până la 70.000.000 lei, în vederea asigurării cofinanțării și 
prefinanțării proiectelor de interes local finanțate din fonduri nerambursabile de la Uniunea Europeană, 
modificată și completata prin HCL nr. 116/2023. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin)  
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil: 5 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Preda Ionuț Cătălin) și 1 
vot „abținere” (dl Veza Liviu) 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian) 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 16 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Preda 

Ionuț Cătălin) și 2 voturi „abținere” (dl Costea Teodor Lucian și dl Veza Liviu). 
 
2. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul 

contractual din cadrul Aparatului de Specialitate al Primarului Municipiului Mediaș și din serviciile publice 
aflate în subordinea Consiliului Local al Municipiului Mediaș. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii?  
Dacă nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
3. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor contracte de închiriere pentru locuinţele 

pentru tineri construite prin Agenţia Națională pentru Locuinţe, situate în Municipiul Mediaş. 
Cere avizul comisiei de specialitate 

Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
4. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuințe pentru tineri construite prin Agenția 

Națională pentru Locuințe în regim de închiriere. 
Cere avizul comisiei de specialitate 

Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
5. Proiect de hotărâre privind schimbare destinaţiei unui imobil cuprins în inventarul domeniului 

privat al Municipiului Mediaș din „locuință” în „locuință de serviciu” și repartizarea acestuia. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
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6. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractuale a contractelor de comodat nr. 33/2008 
și nr. 44/2009 încheiate între Municipiul Mediaș și Asociația de Ajutorare a Diabeticilor și Bolnavilor 
Oncologici Mediaș. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observații?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
7. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului cu privire la încheierea unui contract de asociere 

în participație de către SC The Brothers SRL în calitate de chiriaș al contractului de închiriere nr. 2/2021, în 
vederea exploatării în comun a spațiului situat în Mediaș str. Johannes Honterus nr. 40 ap. 1. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii? 
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
8. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a spațiului din cadrul apartamentului 1 

situat administrativ în Mediaş Piața Corneliu Coposu nr. 3, în favoarea Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară „ECONORD Sibiu”. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru” și 1 consilier local nu participă la vot (dl Boca Teofil). 
Să menționați doamna Secretar că domnul Boca nu mai este, deci nu a votat la acest punct. După votarea 

acestui proiect de hotărâre, domnul consilier Boca Teofil nu mai participă la ședință (din motive tehnice), fiind 
prezenți 19 consilieri locali. 

 
9. Proiect de hotărâre privind completarea „Listei de inventar a bunurilor ce alcătuiesc domeniul 

privat al Municipiului Mediaș” aprobată prin HCL Mediaș nr. 157/2001 cu modificările și completările 
ulterioare, la secțiunea Bunuri imobile „Spații cu altă destinație”. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii? 
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
10. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Mediaș a 

unui imobil-teren situat în extravilanul Municipiului Mediaș, str. Wewern fn. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
11. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de dezlipire a unui imobil, situat în 

intravilanul Municipiului Mediaș, str. Angărul de Sus fn. 
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Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii? 
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
12. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de dezlipire a unui imobil, situat în 

intravilanul Municipiului Mediaș, str. Lucian Blaga fn. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
13. Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local Mediaș nr. 

401/17.12.2018 „privind aprobarea caietului de sarcini și a documentației de atribuire pentru închirierea 
prin licitație publică a parcărilor la domiciliu aflate pe domeniul public al Municipiului Mediaș”, modificată 
și completată. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
14. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul public al Municipiului Mediaş a obiectivului 

de investiție „Amenajare drum zonă industrial nepoluantă și de deservire generală str. Aurel Vlaicu-Etapa 
I”. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
15. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul public al Municipiului Mediaş a obiectivelor 

de investiții „Reabilitare instalaţie electrică la Şcoala Gimnazială Cireşarii” şi „Reabilitare instalaţie 
electrică la Grădiniţa cu program prelungit Piticot”. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
16. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul public al Municipiului Mediaş a obiectivului 

de investiție „Modernizare zonă de agrement și loc de joacă Greweln”. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  



5 
 

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
17. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul public al Municipiului Mediaş a obiectivului 

de investiție „Reabilitare instalație de încălzire parter cămin A Colegiul Tehnic Mediensis”. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii?  
Nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
18. Proiect de hotărâre privind completarea HCL nr. 69/2023-privind achiziționarea de servicii de 

consultanță în domeniul achizițiilor publice și a serviciilor juridice pentru implementarea proiectelor cu 
finanțare din fonduri europene nerambursabile şi din bugetul local cu completările ulterioare. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin) 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Preda Ionuț Cătălin) 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dl Costea Teodor Lucian) 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru” și 4 voturi „abținere” (dl Costea Teodor Lucian, dl Crișan 

Sergiu Călin, dl Preda Ionuț și dl Veza Liviu). 
 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de atribuire a contractului de concesiune 

prin gestiune delegată a serviciului de iluminat public în Municipiul Mediaș, a duratei acestuia și a 
redevenței minime. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil  
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
20. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 2 și art. 3 din HCL nr. 264/2020 privind aprobarea 

proiectului „Îmbunătățirea calității vieții și a mediului urban în Municipiul Mediaș I”, cod SMIS 125653 și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin) 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „împotrivă” (dl Costea Teodor Lucian) 

Observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă” (dl Costea Teodor Lucian și dl Veza 

Liviu) și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Preda Ionuț Cătălin). 
 
21. Proiect de hotărâre privind avizarea Studiului de specialitate privind Indicatorii de performanță 

ai Serviciului Public de Alimentare cu Apă și de Canalizare în Aria Delegată Operatorului S.C. Apa 
Târnavei Mari S.A. Mediaș, a nivelurilor Indicatorilor de Performanță ai Serviciului rezultate din Studiul de 
specialitate și acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Mediaș, în Adunarea Generală a 
Asociației „Apa Târnavei Mari” pentru exercitarea votului. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
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Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
22. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special domnului Primar Gheorghe Roman, 

în calitate de reprezentant al Municipiului Mediaș în cadrul Adunării Generale a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară „Apa Târnavei Mari”, în vederea exercitării votului favorabil privind aprobarea Actului 
Adițional la Contractul de Delegare a Gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apă și Canalizare, a 
Regulamentului Serviciului de Alimentare cu Apă și de Canalizare, a Caietului de Sarcini al serviciului și a 
Contractului de furnizare/prestare al serviciului. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
23. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetățean de onoare al Municipiului Mediaș-

postmortem” preotului Protopop Ioan Găban. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
24. Proiect de hotărâre privind completarea Calendarului cultural-sportiv aferent anului 2023, 

aprobat prin HCL nr. 73/2023 și aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a patinoarului 
artificial mobil amplasat în Municipiul Mediaș, Piața Corneliu Coposu. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
25. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Poliției 

Locale Mediaș. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă doamnei Savin Oana Sonia cu 

domiciliul în localitatea Mediaş, str. Tomis, nr. 5, bl. 14, sc. B, ap. 21, județul Sibiu. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
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Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei persoanelor vârstnice cu domiciliul în Mediaş şi satul 

aparţinător Ighişu Nou care au împlinit sau vor împlini 80 de ani de viață în perioada 01.07.2023-31.12.2023. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
28. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism PUD „Construire atelier și 

birouri, branșamente utilități” str. Brateiului fn și însușirea raportului privind implicarea și consultarea 
publicului. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
29. Proiect de hotărâre privind validarea Dispoziției nr. 1082/24.11.2023. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin) 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Preda Ionuț Cătălin) 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Preda 

Ionuț). 
 
30. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli al Municipiului 

Mediaș pe anul 2023. 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin) 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Preda Ionuț Cătălin) 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin și dl Preda 

Ionuț). 
 
31. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza SF și a indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „CAPACITATE NOUĂ DE PRODUCERE A ENERGIEI 
ELECTRICE DIN SURSE SOLARE PENTRU AUTOCONSUM ÎN MUNICIPIUL MEDIAȘ, JUD. SIBIU”, 
în cadrul „Fondul pentru modernizare în România” Programul-cheie 1: Surse regenerabile de energie și 
stocarea energiei, Sprijinirea investițiilor în noi capacități de producere a energiei electrice produsă din surse 
regenerabile pentru autoconsum. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian) 

Observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 
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32. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii acordului de parteneriat între Municipiul 

Mediaș, Spitalul Municipal Mediaș și Școala Gimnazială nr. 7 Mediaș în scopul realizării proiectului 
„Capacitate nouă de producere a energiei electrice din surse solare pentru autoconsum, în Municipiul 
Mediaș, jud. Sibiu”, precum și aprobarea participării Municipiului Mediaș în calitate de lider parteneriat 
pentru proiectul „Capacitate nouă de producere a energiei electrice din surse solare pentru autoconsum, în 
Municipiul Mediaș, jud. Sibiu” în cadrul „Fondul pentru modernizare în România” Programul-cheie 1: 
Surse regenerabile de energie și stocarea energiei, Sprijinirea investițiilor în noi capacități de producere a 
energiei electrice produsă din surse regenerabile pentru autoconsum. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
33. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune la cumpărarea imobilului 

(construcție+cotă teren aferentă) situat administrativ în Municipiul Mediaș Piața Regele Ferdinand I nr. 29 
ap. 2 jud. Sibiu. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Dacă sunt observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
34. Proiect de hotărâre privind propunerea de numire a unui membru în Consiliul de Administraţie 

la SC Piaţa Prim-Com SA Mediaş și a doi membrii provizorii în Consiliul de Administraţie la SC Piaţa Prim-
Com S A Mediaş. 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil 
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Preda Ionuț Cătălin) 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil 

Vă rog să faceți propuneri. 
Domnul Viceprimar Sima Dan 

Grupul consilierilor liberali are două propuneri: pe doamna Mariana Focșănean, economist și pe domnul 
Mircea Țiplea, jurist.  
Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 

Mulțumesc! 
Mai sunt și alte propuneri? 
Dacă nu mai sunt alte propuneri, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 

Doamna Secretar General Muntean Sanda Ligia 
Aș dori să intervin la acest proiect de hotărâre, dl Radu George nu participă la vot, fiind reprezentantul în 

consiliu. Mulțumesc! 
Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi „pentru” și 1 consilier local nu participă la vot (dl Radu George 
Stelian). 

Punctul „Diverse”. Dăm cuvântul domnului Helmut Novak.  
Domnul Helmut Novak 

„Înainte încep cu trei minute. Bună ziua! În primul rând, înainte încep cu 3 minute, eu nu am înțeles ceva 
clar. Aveți puțin milă cu mine ca austriac… Ce face primarul acum? El pune tot responsabilitatea în mână la Apa 
Târnava ce este în legătură cu canalizarea. Am înțeles bine? Ce ați votat acuma? Ce a fost vorba acum cu Apa 
Târnava și cu primarul, nu am înțeles bine? Îmi pare rău eu sunt austriac și ați vorbit repede, domnul primar pune tot 
responsabilitate la primărie în legătură cu apa canal și mai departe pune tot responsabilitate la Apă Târnava, 
primărie nu mai aveți de spus nimic. Am înțeles bine?  
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Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 
Dacă vă referiți la ordinea de zi, la punctul 23. 

Domnul Helmut Novak  
Da, 23. 

Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 
Nu. 

Domnul Helmut Novak  
Am înțeles greșit? 

Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 
Da, ați înțeles greșit. Aveți întregul punct pe site-ul primărie și puteți citi ce reprezintă acest vot.  

Domnul Helmut Novak  
Acum încep cu problema mea. Sunt trei puncte. Una este… În primul rând vreau să spun „Mulțumesc 

frumos!” Primăriei și Domnului Primar, ce am discutat în primăvară anul trecut. La urmă este rezolvat pentru lift la 
Policlinică. Eu astăzi am controlat, este ok și accesul este bun, așa cum trebuie. Dacă fost ceva întârziere, nu este 
nimic, este rezolvat și sunt și mulțumit pentru răspuns de la secretară, de la consiliu, am primit informațiile, am și 
spus „Mulțumesc”, tot în regulă. Întrebare este: eu am făcut atunci inițiativă, eu am pornit, eu am adunat 
semnăturile la fiecare cabinete, la medici încolo, așa mai departe, am vorbit cu Primar. Eu am pornit asta, eu sunt 
mulțumit pentru rezultat. Întrebare: de la mine ca localnici, ca austriac, eu trebuie să fac așa ceva? Pentru ce sunteți 
aicea consilieri, în ce calitate, numai pentru marionete? Întreb? Altă întrebare. Alt punct este cu renovare la strada 
Petru Rareș. Am observat mai mult, ultima dată în primăvară am oferit la domnul Primar, eu fac gratuit în calitatea 
mea, eu fac supraveghere pentru lucrările care vreau să dovedesc este și posibil un lucru de calitate și „ca lumea” și 
o stradă dacă cineva are ochii care știe meserie. Domnul Primar eu nu uit, el râs spre mine. OK. Și acum am fost la 
început cu firma Geiger, firma Geiger eu cunosc și din Sibiu eu cunosc și când o fost în calitate de control de 
supraveghere la extindere la aeroport, la Sibiu, în 2007. Partea noastră o fost pistă și canalizare și când am spus aici 
eu nu mă semnam, fost deja 10 milioane de euro nejustificați, ei nu râs spre mine. Bine, acum am observat, Geiger 
ce făcut el în majoritate a fost bine, eu am și făcut reclamație, am scris la Primărie prin e-mail, nu am primit un 
răspuns uzual, dar ce este acum este un subantreprenor de la Geiger și asta este un dezastru, un dezastru și am văzut 
mai multe puncte care nu sunt în regulă. Ei fac, strică și apă alimentară, cum lucrează ei cu excavatorul. Eu cunosc 
toată lumea după 20 de ani de când lucrez în domeniul ăsta, cunosc și de la Apa Târnavă și am întrebat cineva 
acolo, care este în răspundere: Oameni buni, nu vedeți ce prostie face ei asta? Voi sunteți chinuiți dacă sunt iar 
probleme la week-end și trebuie să vină oameni și repară și mai departe. Noi aveți ochii închiși? Și ce a spus mie om 
asta: bineînțeles, nu suntem proști și eu văd asta, dar eu trebuie să tac. Acum întrebarea mea, eu întrebat pe mine: ce 
manevre sunt aici făcut pentru om trebuie să tac? Altă întrebare, alt punct este numărul trei în legătură cu Petru 
Rareș pentru canal de apă, canal de apă pluvială. Eu am adunat semnăturile la toate cetățean din strada astă, avem 
scris la Primărie și avem rugat pentru face cu ocazia asta, face și renovare la apa pluvială. Asta este un dezastru. 
Bineînțeles, am și eu păsăricile mele, am văzut când a fost o mașină de la Apa Târnavei încolo, cu camera din 
sensul asta trebuie să spunem că nu este așa grav, mai merge asta și mai departe. Acum toți cetățenii, toți locuitorii 
are adunat bani și acum vine făcută expertiză neindependentă, din păcate eu sunt comandat, cu cameră video și gată, 
și eu fac pe stick și tot și fac o expertiză complet unde este tot stricat. Este un dezastru ce am deja făcut acum. 
Problema este și pentru mine exemplu ăsta, poți imaginați, eu sunt cu pivnița cel mai jos. Eu am o intrare 3,5 metri 
cu apă menajeră, am o clapetă de sens unic, ok, eu pot să opresc dacă vine apa torențială dacă este depășit 
dimensiunea. Dar ce fac cu apa care vine din sus, din acoperiș și tot? Știi ce eu fac, dacă nu vine făcut apa pluvială 
atunci eu sunt cu patru metri jumătate sus la scoc, după eu prelungesc asta trei metri până în mijloc pe stradă și 
acolo las să pice jos și după fac fotografie frumos și fac o mândrie pentru Mediaș, din păcate. Așa ceva este 
imposibil. Este ceva uzual, vreme de la Thellmann când ai primit în 30 de zile primit un răspuns, este trecut. Am 
acceptat sunt multe adunare de semnătură care nu vine răspuns, nimic. Dar asta nu poate să rămână așa. Acum când 
este strada în stare ca Mariupol, ca bombe, acum pot să faci cu un ban mult mai ieftin reînnoire de apă pluvială din 
cauză că asta are toată lumea are pivniță ud în stradă, acum poți să faci, nu când este tot făcut nou, asfaltat nou, 
trotuar făcut nou și după câțiva ani sape din nou. Nu sunt de acord. Asta a fost ce am vrut să spun. Mulțumesc 
pentru atenție!” 
Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 

Doamna Dăraban Victoria. 
Doamna Dărăban Victoria 

Buna seara! În primul rând vreau să vă întreb un singur lucru: v-ați luat orașul pe cont propriu? Domnilor 
consilieri, am fost la fiecare pe rând, la PNL, la PNȚ, la doamna Thellmann, apoi ce mi-au răspuns îmi este 
imposibil ca să putem să pricepem noi așa ceva. Noi m venit aici pentru parc. În primul rând pentru parcul pe care 
vrea domnul Primar ca să-l taie. De ce? Pentru ce vrea să taie parcul? Cine este domnul Primar? Este alesul nostru, 
este alesul tuturor. De ce a împărțit lumea în jumătate? Pentru ce? Am apelat și la Christine Thellmann. Nu știu de 
ce i-ați dat denumirea acestei săli Thellmann. Dumneavoastră știți ce a făcut Thellmann? Știți că a aluat copii în 
plasament și i-a vândut? Nu știți, așa-i? Eu știu lucrurile astea. A vândut cea mai veche tipografie din Mediaș. 
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Pentru ce? Ca să îi dați denumirea la sală, Sala Thellmann. Nu ne-a dat nici un răspuns. Vă rugăm să ne răspundeți 
la următoarele întrebări. Dacă sunteți pentru proiect sau împotriva proiectului de parc? Pentru ce sunteți? Ați știut 
treaba asta de Thellmann. Nu, că nu știți, că nu vă interesați, că totul este pe bani. Nu ne-a răspuns nimic doamna 
Thellmann, că ea este pentru proiect, că ea nu știu ce. Ea să stea jos că nu a făcut nimic pentru poporul din Mediaș, 
și nici dumneavoastră, care sunteți acolo și sunteți degeaba. În al doilea rând mi-ați stricat casa. Ați venit cu 
muncitori de la Terra Com și au bătut lețele până mi-au dărâmat zidul la casă. Am câștigat procesul. Ce ați făcut 
pentru noi? Vă întreb frumos. Ați venit să supravegheați lucrările? Nu, nu ați venit. Este regretabil faptul că ați 
împărțit populația Mediașului în jumătate. Domnul Profesor, dumneavoastră care sunteți profesor, îmi pare rău 
pentru dumneavoastră, să știți. Nu se poate așa ceva. În câte partide am fost, niciunul nu ne-a dat nici un răspuns. Ce 
faceți acolo? Pentru ce sunteți puși? Să serviți interesele poporului. Nu să stați acolo degeaba. Ne-ați numit 
bombardieri. Care bombardieri domnul Viceprimar? Care bombardieri?  
Domnul Viceprimar Sima Dan 

Eu nu. 
Doamna Dărăban Victoria 

Nu dumneavoastră, doamna Paul.  
Domnul Viceprimar Sima Dan 

Nici măcar doamna Paul. 
Doamna Dărăban Victoria 

Ba da. Uitați să spună doamnele care au fost acolo. Bombardieri. Că a venit domnul Vlăduțiu și v-a dat cu 
pumnul? Asta e partea lui, nu-i a noastră.  
Domnul Viceprimar Sima Dan 

Putem avea un dialog? 
Doamna Dărăban Victoria 

Nu-i a noastră, deci nu-i a noastră. Da?  
Domnul Viceprimar Sima Dan 

Continuați. 
Doamna Dărăban Victoria 

Ați venit să supravegheați lucrarea care a fost pusă de Terra Com-ul de la Mediaș?  
Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 

Doamna Victoria, vă mulțumim. 
Doamna Dărăban Victoria 

Fiți atenți că cu mine aveți de furcă. Să știți! 
Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 

Domnul Dordea are cuvântul. 
Domnul Dordea Dorin 

Bună seara! Mai întâi de toate eu încă aștept un răspuns de la domnul Boca și de la domnul Cotei, privind 
libertatea cetățeanului de a-și exprima opinia în cadrul ședințelor Consiliului pe ordinea de zi. Am primit de la jurist 
un răspuns: și Da și Ba. Nu juristul conduce o ședință ci președintele. OK. Acum cred că domnul Novak a fost un 
pic aspru, numind joc de marionete. Eu aș recurge pe o altă notă și anume la Eugen Ionescu, la teatru absurd. V-aș 
recomanda să citiți scenariul Rinocerii. Este o poveste, într-un orășel în care toți cetățenii devin rinocer, nici unul nu 
se vede rinocer și nici pe ceilalți din jurul lui nu-i vede rinoceri. N-au nici o idee, dar când apare una dintre ideii toți 
sunt adepții acelei idei. Eu cam așa văd reacția consilierilor PNL și chiar mă întreb. A existat un moment în care 
cineva dintre dumneavoastră să fi pus întrebarea: de ce? pe ordinea de zi. Acum revin la subiectele de astăzi. Primul 
punct Modernizare…de fapt e vorba de un transfer din banii împrumutați două milioane opt sute, din cadru 
proiectului Modernizare a primăriei privind protecția energetică, spre blocurile din groapa de nisip, Carierea de 
Nisip sau cum se numește, Baia de Nisip. În esență e treaba primăriei ce face cu banii care îi sunt alocați și dacă își 
permite să cheltuiască mai mult pentru energie sau nu. Pe mine mă îngrozește valoarea acestui proiect și un calcul 
simplu e vorba acolo de garsoniere, apartamente de două camere și trei camere, valoarea medie a acestei investiții 
per apartament este peste 85 de mii de euro. Vă dați seama ce poate să însemne asta și după estimări nici banii ăștia 
nu vor ajunge. Al doilea subiect, Punctul 14: Amenajare zonă…drum…zonă industrială nepoluată. Termenul acesta 
„nepoluat” pe mine m-a zgâriat la urechi de vreo 10 ani și mai bine, fiindcă e vorba de un proiect PNDL I, al 
doamnei blonde care a făcut carieră în fel și chip și cred că au urmat vreo 4 sau 5 perioade de rediscutare a prețului, 
de majorare în esență. Ce se întâmplă acum? E vorba de recepția Etapei I, 70 m de drum industrial cu canalizare 
pentru apă pluvială, 7 milioane de lei. Ca să vă dau un termen de comparație, strada mea a fost refăcută exact cu 
aceeași categorie de lucrări și a costat pe 1 km și 300 metri, trei milioane opt sute. Cu alte cuvinte 70 m-7.000.000, 
1,3 km-3.800.000 de lei. Faceți socotelile cum considerați. Mie îmi pare extrem de exagerat. Mai am o singură 
observație: pe șoselele principale ale orașului s-a aplicat o petecire „di granda”, suprafețe perigonale multe și dese. 
Nu știu care a fost filozofia. Gropițele din șosele nu erau atât de alarmante încât să se facă peticiri pe suprafețe mari 
și dese. Când treci acum cu mașina peste șoselele principale, parcă treci peste traversele de cale ferată. Și dacă tot 
sunt la subiectul ăsta, există o stradă pe care cineva, cu intenție sau nu, o batjocorește, este vorba de Valea Adâncă 
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care a fost prinsă în bugetul 2019, 2020 și anul de grație 2023. S-a aplicat și acolo, deși e vorba de reabilitare, adică 
de schimbare a covorului asfaltic pe toată suprafața. S-a aplicat a patra sau a cincea operație de cârpeală. E jalnic. 
Au rămas porțiuni de pământ. Gândiți și dumneavoastră ce poate să înseamnă reabilitare și ce poate să însemne, iar 
strada asta amărâtă chiar dacă nu are un potențial de electoral mare, sunt puține case, totuși e singura de „fluire” a 
cartierului Olga Bancic, se numea pe atunci Stejarului, singura șosea cu dimensiune rezonabilă, ca aproximativ 
2000 de cetățeni să ajungă și să iasă din zonă. Mulțumesc!  
Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 

Doamna Maier Adriana. 
Domnul Dordea Dorin 

Îmi cer scuze, mai am o singură observație. Eu am cerut și aștept de la Direcția Economică un răspuns 
privind datoriile contractate de Primărie, adică care sunt termenele lunar, anual de rambursare a împrumuturilor, 
inclusiv dobânzile și întreb chestia asta nu din curiozitate de boșorog care nu are ce face cu timpul sau, ci din 
îngrijorare. Aștept acel răspuns. 
Doamna Maier Adriana 

Bună seara! În primul rând aș vrea să vă rog frumos să dispuneți firmei Geiger să-și facă treaba până la 
capăt și să refacă după toate săpăturile care le-a făcut prin oraș. Eu, la mine la bloc, ca să ies din scara blocului să 
mă duc în oraș sau unde am treabă, a trebuit să îmi cumpăr o pereche de cizme de cauciuc. La fel și ca să ajung la 
containerul de gunoi, îmi trebuie cizme de cauciuc. Vă rog frumos să le spuneți să facă refacerile, că intră în 
obligația lor să aducă la stadiul la care au fost toate străzile, trotuarele și intrările la bloc și toate care au fost. Au 
făcut dezastru în tot orașul. Pe strada mea au venit seara pe întuneric, pe ploaie și au turnat asfalt. Ceea ce este 
interzis. Deci lucrări în bătaie de joc, bălți de nu…, îți trebuie barca să treci strada. Așa ne lăsați până la anul sau 
cum? Toată iarna și toată primăvara viitoare o să înotăm în noroi? Nu suntem mai rău ca pe o uliță din satele alea 
din vârful muntelui? În legătură cu împrumutul ăsta de 70 de milioane, dar vă rog frumos când mai anunțați că 
demarați o lucrare să specificați: „lucrare din fonduri, din bugetul local, din împrumuturi și fonduri europene”. Nu 
mai tot spuneți, derutați cetățeni și spuneți că „lucrare din fonduri europene”. Care? Că la câte suplimentări faceți la 
lucrări, fondurile europene sunt 25% și 75% le suportăm tot noi, din împrumuturile alea care cine știe când le mai 
plătim și cu dobânzi și cu comisioane și cu tot ce îi. V-ați apucat, s-o apucat Primăria de nu știu câte lucrări. Nici 
una nu-i supravegheată, nici una nu-i făcută ca lumea, toate sunt în întârzieri și zeci de mii de suplimentări. Una 
într-una suplimentări, suplimentări, care toate sunt suportate de Primărie, nu din fondurile europene. Deci, toate 
lucrările sunt făcute sub orice critică, cu toate că văd că angajați și din exterior oameni și pe achiziții și pe juridic. 
Cine supraveghează lucrările alea? Bucșe și cu Pietraru, care mai sunt acolo? Și cu Apa Târnava Mare, dacă tot se 
duce domnul Primar acolo reprezentant, să facă bine să găsească o soluție să nu ne mai cocoșeze ăia de la Apa 
Târnava Mare cu facturile de apă. Păi eu, față de consumul care îl am la mine în apartament, mai îmi trece și dublu 
diferență de contor. Păi noi ar trebui să fim inundați până acum. La câtă diferență de contor bagă ăștia pe factură. Și 
la tariful care-l avem, că suntem pe locul III în țară la tarif. Că noi trebuie să fim în frunte la prosti de astea, trebuie 
să fim în frunte, la tot cei mai rău pentru cetățeni, pentru medieșeni. Și aș vrea o situație în care să ni se spună la 
lucrările astea, de exemplu și la Ighiș, la Aviație și tot, care îi contractul inițial și acum după atâtea suplimentări care 
le faceți, care îi contractul final. Să văd și eu cu cât ați suplimentat lucrările alea și în special la alea cu fonduri 
europene. Să văd și eu că vă tot lăudați, lucrări din fonduri europene. Păi fondurile europene sunt 25% cel mult, din 
toată valoarea contractului. Deci nu vă mai bateți joc de noi și spuneți-ne adevărul și nu umblați cu minciuni, cum 
ne-a zis domnul Primar și cu parcul acesta, că suprafața este conform legii de spațiu verde pe cap de locuitor, 26 de 
metri pătrați. Și în strategie, cât îi? Șaptesprezece virgulă nu știu cât. Nici măcar nu avem suprafața aia care trebuie, 
dar vreți să tăiați parcuri și pomi și să desființați zone verzi. Mulțumesc! 
Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 

Doamna Boca Maria, vă rog. 
Doamna Boca Maria 

Tot în legătură și cu parcul și cu multe altele. Nici eu nu-s de acord ca să tăiați parcul acela, din câte văd pe 
voi vă doare în banană. 
Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 

Deci, vă rog să păstrăm un limbaj adecvat și un ton adecvat. V-am vorbit foarte frumos. Vă rugăm să veniți 
cu aceeași monedă. 
Doamna Boca Maria 

Scuzați! Vreau să vă întreb ceva pe dumneavoastră. Sunteți oameni, nu? Deși consilieri ai primăriei, sunteți 
oameni. Vă place ca să vedeți cum merg bătrâni cu copii și tineret în general și cum iasă tineretul de la școală să se 
plimbe în parcul acela? Atunci de ce vreți să-l tăiați? De ce sunteți de acord cu domnul Roman și cu care vor să-l 
taie? Nu înțeleg? Nu vă înțeleg pe dumneavoastră cu chestia asta? Cu ce deranjează parcul ăla și teii și ce este 
acolo? Sunt de acord, am mai zis și data trecută, se poate moderniza, dar în schimb cu modernizarea asta se pot 
schimba băncile, flori se pot pune iar, la anul. Că și în Dumbrăveni exact același lucru s-a făcut. Și în legătură cu 
altele acum. Străzile pe, în Gura Câmpului, pe principală unde vine strada Sovata și acolo s-a lucrat pe strada aia și 
pe C. I. Parhon s a lucrat, acolo a lăsat ca din război. O săpat, o făcut o …, praștie o făcut acolo. Nici tu betonat cu 
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bitum sau cu ceva pe acolo, să fie îndreptat cum trebuie, nimica. Mai încoace un pic, unde-i școala de șoferi, este și 
un magazin din astea cu piese de auto, acolo e ditamai băltoiul de numai că nu faci baie acolo, te poți dezbrăca în 
slip sau în costum de baie și faci baie ca în piscină. Peste tot e așa. Și trecerile de pietoni? Apoi alea să nu mai zic. 
Acum vreo două sau trei săptămâni mergeam cu copilul dimineața la școală, de acolo cum tot pe 1 Decembrie, cum 
dai să urci pe partea cu Clujului, este și o stație de taxiuri acolo, în mijlocul trecerii, măcar dacă aveam telefonul în 
mână nu mi-era ciudă, dar nici telefonul nu l-am avut numai pe copil, în mijlocul trecerii, un idiot, că mai bine nu 
pot să-i spun, mi-o tăiat calea și a văzut foarte bine că-i trecere și nici măcar aia și nu e singura trecere care nu îi 
refăcută complet. Nu-i singura și a nu știu câta oară când era să ne ia pe sus pe mine și pe copil și nu numai din ăștia 
cu mașini simple și cu taximetre. De atâtea ori treceți fiecare pe acolo, de atâtea ori, dar unul nu vedeți, ca să le 
spuneți să refacă trecerile. Și trotuarele, să revenim și la trotuare, în capăt pe 1 Decembrie a făcut trotuarul ăla, vai 
de mama lui, l-a făcut. Toate bune și frumoase până când se termină trotuarul. L-a terminat de n-ai văzut.  
Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 

Doamna Boca ați avut patru minute. 
Doamna Boca Maria 

Încă, încă două secunde și în legătură și cu instalațiile ce-s pentru iluminatul în oraș, peste tot în fiecare 
oraș, instalațiile sunt foarte bune, frumoase, aici niciodată nu se poate. Eu știu că o instalație pentru oraș, în toate 
părțile unde se pun instalațiile de sărbători, alea trebuie schimbate, cel puțin o dată la doi, maxim trei ani și modele 
diferite, nu același model tot timpul Eu așa știu.  
Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe 

Mulțumim! Stimați colegi, dacă nu mai sunt alte intervenții, declar ședința închisă. O seară bună! 
 
Şedinţa s-a încheiat la ora 17:05 
 
 
 

Președinte de ședință, 
Cotei Mihai Gheorghe 

Secretar General, 
Muntean Sanda Ligia 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


